
Zápis z jednání komise pro životního prostředí 
konaného dne 20. 12. 2023 od 16:00 do 18:00 hodin 

v salónku restaurace Bella Casa. 
 
Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

Přítomni:  Pavel Břicháček, Luboš Dvořáček, Václav Luka, Jan Mareš, Terezie Nohýnková, Jana Podzimková, Alena Ševců, Jan 
Štěpán, Martina Štrojsová  

Omluveny:  Jaroslava Bičíková, Jana Šťastná 
Nedostavili se:  Jakub Holas 
 

 PROGRAM: 

1. Schválené kácení dřevin, rozhodnutí o nekácení 9 stromů a žádost o kácení dřevin 
2. Diskuze 

 
1. Žádost o kácení dřevin 
Předsedkyně komise A. Ševců zahájila jednání komise a proběhla diskuze Rozhodnutí o kácení stromů v Mnichově 

Hradišti vč. místních částí, o schváleném a vysoutěženém kácení 53 kusů stromů, náhradní výsadbě a následné péči. 

Komise dále přijala usnesení č. 1 – doporučila 9 vyznačených stromů v Rozhodnutí o kácení (Příloha č. 1) nekácet a 

objednat jejich zdravotní řez a případně provázání koruny. Za posouzení stromů komise děkuje L. Dvořáčkovi. 

 

Byla projednána žádost o kácení vícekmenu vrby bílé: 

• p. p. č. 503/2 v k. ú. Dneboh; 

• dle dendrologického průzkumu je v pořádku; 

• důvodem pokácení je stavba plotu – strom roste v těsné blízkosti hranice pozemků; 

• foto 1 – jedná se o strom vlevo, foto 2 – umístění vytyčovacího kolíku (hranice pozemku); 

• náhradní výsadba by proběhla u rybníka, mezi stávajícími stromy. 
Podrobněji viz Příloha č. 2. 
 
Komise se po diskuzi většinově shodla na doporučení vrbu pokácet a přijala usnesení č. 2, viz níže. 
 
2. Diskuze 
Dále proběhla diskuze o projekční přípravě kanalizace (Dneboh, Hoškovice), odlehčování ČOV, znečištění Jizery, 

studentské práci na odkanalizování JV města (okolo sídliště Lidická), dotačním programu na odvod dešťové vody na 

vlastní pozemek (příspěvek 200 Kč/m2 půdorysné plochy), příspěvcích na kastraci koček, černých stavbách, 

odborném lesním hospodáři a o dalších záležitostech města. Ze strany J. Štěpána padl dotaz na možnost zařazení 

některých území na katastru města mezi chráněná území (celoevropský závazek nárůstu chráněných území z cca 20 

na 30 %) – diskutován byl Lesopark nad Jizerou, nebo vrch Kozlovka. 

Byl navržen termín příštího jednání komise na 13. března 2024 od 16.00. Na toto jednání komise pozve odborného 

lesního hospodáře města, J. Šimůnka. 

Komise přijala tato usnesení: 

1. Komise pro životní prostředí doporučuje radě města nekácet 9 vyznačených stromů v Rozhodnutí o kácení 
(Příloha č. 1) a objednat jejich zdravotní řez a případné provázání koruny (7 pro, 0 proti, 0 se zdrželi). 

2. Komise pro životní prostředí doporučuje radě města schválit žádost o kácení (Příloha č. 2). Jako náhradní 
výsadbu navrhuje vhodný sortiment pro dané stanoviště – např. vrbu či olši (8 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

 

Zapsal: Ondřej Šindelář 

Kontrola: Alena Ševců a členové komise 



















 



 



 


